

Referat bestyrelsesmøde 2025-5

Deltagere: Ole, Maria, Jens L., Christian, Lars, Jens A., Michael S.J., Philip, Michael S., Peter, Christina, Jens Erik

Fravær: Vibeke

1. Godkendelse af referat fra møde 2025-4

Godkendt.

2. Information om mulighed for fast Sauna Gus på pladsen v/OB

Oplæg godkendt af bestyrelsen. OB tjekker mulighed for at gæster bruger Vinterbadernes bro samt sikrer at ByogHavn er OK med ideen inden kontrakt underskrives. Forslag til 3 års kontrakt i stedet for 5. Afvent kontrakt og tjek generelle opsigelsesbetingelser. Kontrakt gennemlæses af MSJ.

3. Information om P-pladser ved klubhuset på Svaneknoppen v/OB

Umiddelbart intet at gøre ved langtidsparkerede biler fra Østerbro. Tjek om det kan være til gene for handicap-transport til Lavuk og egne handicapmedlemmer. OB

4. Status på udskiftning af beklædning og maling af klubhusfacader v/JEN

Går som planlagt. Fleste af de værste skader udbedret. Der efter males. OB tjekker med Vejdirektoratet om de kan bidrage til reparationerne.

5. Onboard status – se "bilag 3" fra Onboard v/OB

Mangler betalingsfunktion åbnet – PL og MS tjekker og fikser.

Der bygges mail til medlemmer: "Download app her"; "snart kommer medlemskort i Onboard"; link til brugsanvisningen på hjemmesiden - MJ sammen med Onboard.

Superbrugermøde for bestyrelse og udvalgsfrivillige efter sommerferien. MJ finder dato med Onboard.

Ved opslag på Facebook skal vi i øvrigt i en overgangsperiode vænne os til at skrive at fremover kommer informationerne på Onboard – "følg dette link til Onboard" (hvis det kan laves? – PL)

6. Ny skolebåd v/MSJ

Nuværende skolebåde fyldt op + ventelister. Primære mål at fastholde 3. års elever.

Forslag: Suncruise for at blive i samme bådtype som Sunfast. CW tjekker mulighed for hel eller delvis fondsfinansiering. Principgodkendt af bestyrelsen – MSJ indhenter tilbud på både – MSJ og LN opstiller driftsbudget.

7. Udlån af klubbens både – hvem gør en indsats og hvad er seneste nyt? v/OB

System for udlån og betaling virker i dag – afventer at det også virker i Onboard inden næste markedsføring. PL

8. Hvem har ansvar for opdatering af hjemmesiden? v/OB

PL har ansvar – hvert udvalg har dog ansvaret for indholdet, rettelser og nyheder sendes til PL. Gerne med billeder af begivenheder. Alle.

9. Frivillige: Har alle udvalg som aftalt fremsendt en kort og tydelig beskrivelse af de opgaver eller arrangementer, hvor der er brug for frivillige? v/OB

Ikke sket – henvender sig til udvalg efter behov. Alle.

10. Beslutning om låger til terrasser ved Café – se vedlagte skitse v/OB

Fremlagte forslag ikke sikkert nok. Forslag at lågerne sættes på toppen af trappen med yderligere sikring af, at man ikke kan kravle uden om. Dog opmærksom på, at det er nødudgang: kamera og projektør med bevægelsessensor på hver terrasse. OB tjekkere med Caféen.

11. Diskussion om tilhørsforhold for vore spækhuggere – Flådeudvalg eller Kapsejlsudvalg? v/OB

Tilhører Flådeudvalg. Vedligehold uddelegeres til brugere af bådene. LN

12. Handicapudvalg – se vedlagte "Nyt fra Handicapafdelingen 2025" v/OB

Ide – kunne handicapbådene benyttes af andre medlemmer f.eks. en aften om ugen? OB

13. Hvad er udviklingen for klubbåde på vandplads og landplads – gratis eller betales af klubberne? v/OB-JA

Endnu ikke besluttet i Havnen.

14. Kort opdatering fra udvalg/ansvarsområder

- a) Formanden – info om DH-DM. v/OB

DH-DM kommer ikke til Sundet i år.

- b) Økonomiudvalget – Regnskab per dd. v/MS

Ny runde for søgning af medarbejder til udvalg startes. Alle udvalg skal tjekke deres konti. Alle skal huske at godkende fakturaer hurtigst muligt så vi kan betale til tiden. CH skal oprettes i E-conomic. MS

- c) Sekretariatet – Kamera på plads – Autocampere – referat fra generalforsamling – maling af klubhus v/JEN

JEN tjekker med Caféen om maskinen i nuværende toilet/bad i stuen kan flyttes så medlemmer kan bruge toilet/bad her.

JEN opdaterer kontaktliste over bestyrelsen og sender rundt til bestyrelsen.

- d) Aktivitetsudvalget v/PBF

125 års jubilæum afholdes 07.11.2026. PBF

- e) Havneudvalget – Info om visionsplan og ny medarbejder i Havnen.

Systemstativer, udvikling mht. finansiering og information til medlemmer. v/JA MS indhenter tilbud fra banken på finansiering.

JA/OB skriver oplæg til medlemsinfo – udsendelsesdato? Sendes til PL.

- f) Landpladsudvalget Oprydning? v/CH

Stadig problemer med stativer som flyder i buskads. CH skriver til medlemmer der har navne på stativer med deadline for fjernelse da de ellers fjernes af klubben for medlemmets regning. Stativer uden navn fjernes efter advarsel.

Skilte op med "Stativer fjernes uden ansvar"? CH

Eksempler på "dårlig opførsel" sendes til OB. Alle. Opfølgning efter sommerferien. OB

Skriv til medlemmer med skurleje, at de har ansvar for at fjerne ukrudt foran skuret. CH

Råd i skurdøre: CH får produceret 20 nye døre og kontakter lejere med rådne døre for hjælp til udskiftning.

- g) Sejlerskolen v/MSJ

- h) Flådechefen v/LN
- i) Kapsejladsudvalget v/JL
- j) Frivilligeudvalget v/CW
- k) Kommunikations- og it-udvalget v/PL
*Vi skal have handelsbetingelser på Onboard når vi åbner mulighed for betaling.
Kan vi kopiere fra Nemtilmeld? PL*
- l) Kvindeudvalget/projekt flere på vandet v/ VA
- m) Vesla – status på vedtægter v/JEN
- n) Handicapafdelingen og KØS v/OB

15. Eventuelt

Næste møde 28.08.2025 kl 18:00 med spisning kl 17:00. Sted: vi prøver igen Sandkassen i Terminal13 i Nord.

29. 10.2025 kl 18:00-19:30 møde i Cafeen med "Politisk debat om den blå foreningsidræt".